
Zápis z jednání Studentské rady při VOŠ sociálně právní 

Datum konání: 22. dubna 2025 

Přítomní členové – viz. prezenční listina 

 

Body programu 

1. Pozdrav ředitele školy 
2. Akce studentské rady 
3. Nabídka povinně volitelných předmětů 
4. Podcast 
5. Automat  
6. Nápady, připomínky, dotazy 

 

1. Ředitel školy pozdravit členy studentské rady, poděkoval za dosavadní aktivity. Spolu se 
studenty probíral problematiku talárů. Padl návrh, že místo talárů by se (pro druháky příští rok) 
daly udělat jen šerpy – jsou levnější a snadnější na zařizování.   
Nakonec nedošlo ke shodě, takže možná to necháme na jednotlivých třídách. Ještě se do toho 
p. ředitel podívá. (pro letošní třeťáky bohužel taláry nebudou). 
 

2. Veronika Kuderová informovala o proběhlých a chystaných akcích. Proběhl Modrý den a 
ponožkový den.  
 
Budoucí akce: 
Move for Hope běží celý květen – info už je na Instagramu a FB. Prosím, doplňte dotazník, kdo 
se chce/nechce zúčastnit, a pošlete ho dál do třídních skupin.   
V rámci této akce chystáme s p. Karásek - Výšlap na Lysou horu (na akci můžete jít i když se 
nechcete účastnit akce Move for hope) – 16. 5. (bližší info přidáme příští týden na IG/FB).   
 
Do konce června také běží - Sbírka starých mobilů – cedule už visí ve škole a příspěvek bude 
brzy zveřejněn. 
 

3. Povinně volitelné předměty 
Proběhla diskuze ohledně nestejné nabídky povinně volitelných předmětů v rámci jednotlivých 
vzdělávacích programů. V rámci nové akreditace by se to mělo upravit – ale aktuální druháci už 
změnu nestihnou. 
 

4. Podcast 
Studentky Barbora Němcová a Veronika Kuderová nahrály rozhovory s absolventkami u 
příležitosti Dne sociální práce. Veronika Kuderová požádala, zda by s úpravou někdo nepomohl. 
 

5. Automat 
Automat, který jsme řešili na první schůzce, bude instalován až v září kvůli tříměsíční zkušební 
době.   Nemělo by smysl ho spouštět teď, když v květnu a červnu je škola poloprázdná. 
 
 



6. Nápady, připomínky, dotazy 
Pokud vás cokoliv napadne – klidně i kravinky– pište sem do skupiny, nebo se obraťte na mě, 
p. Lenobelovou nebo p. Končekovou. 

 
Další schůzka studentské rady se plánuje na konec října. 

 

Zapsala: Veronika Kuderová 

Upravila: Mgr. Soňa Lenobelová 

Ověřila: Mgr. Karla Končeková Kvardová 


